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V Krnově 27. března 2013

Věc:

Otevřený dopis - Ukončení účasti na jednáních u tzv. kulatých stolů

Vážený pane předsedo,

oznamujeme Vám, že se nebudeme v nejbližší budoucnosti účastnit jednání u tzv. kulatých stolů.

Máme pro to následující důvody:

1. Nevhodná témata 

Očekávali jsme projednání prioritních záležitostí, např. Včelařského program na období 2014 -2016, 
který připravuje pro Evropskou komisi MZe ČR. Témata II. Kulatého stolu by byla vhodná, pokud by se 
projednávání zúčastnily subjekty, které jsou za dané téma zodpovědné a pokud by se používala 
odborná argumentace.

Např. vyhláška 299/2003, kde se jednalo o zdolávání nákazy MVP. Toto téma je vrcholně odborné 
a jako takové mělo být připraveno, včetně pozvání tvůrců vyhlášky, aby vše bylo řádně argumentováno 
a projednáno. 

Taktéž druhé téma jednání, které se mělo týkat šlechtění včel, a nakonec se jednalo o hrozbách chovu 
včely medonosné tmavé, aniž byli pozváni oficiální zástupci Svaz chovatelů včely tmavé, o. s. a aniž by 
se téma s nimi projednalo.

Zpravidla organizátor takového setkání má připravit teze a dát je v předstihu na vědomí pozvaným 
stranám s žádostí o přípravu stanovisek k projednávaným bodům. 
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2. Způsob jednání

Jednání nebylo vedeno formou kulatého stolu, ale spíše bychom jej mohli nazvat seminářem či 
školením. Svědčí o tom už ona forma předsednického stolu a dlouhý referát předsedy. K tématu se sice 
nakonec diskutovalo, ale vzhledem k neúčasti subjektů, které to mají v předmětu činnosti, byla diskuse 
prakticky bezpředmětná, což se nám jeví i jako záměr.

Navíc jednání začalo velmi opožděně. Většina pozvaných a hlavně vrcholných zástupců pořadatele byla 
přítomna, nikdo však z nich nebyl pověřen zastupováním, což vidím jako zásadní organizační chybu. 
My, kteří jsme přijížděli z větší dálky, jsme museli počítat i s poměrně velikou časovou rezervou 
vzhledem k povětrnostním podmínkám tento den, abychom se dostavili včas.

Pane předsedo, spolupráce s ČSV se nezříkáme. Na místních úrovních je tato spolupráce často 
velmi činorodá a smysluplná a také prospěšná a úspěšná. Jak jistě vnímáte, věnujeme se mnoha 
důležitým tématům včelařství, kdy dokonce o nás uznale napsal i časopis ČSV Včelařství při příležitosti 
našeho 10. výročí existence. 

V předložené Analýze stavu oboru včelařství v ČR uvádíte, že ostatní subjekty, organizující 
násobně menší počet včelařů než ČSV, svým jednáním s orgány státní správy představují škodlivý prvek 
a zasahují do výhradních kompetencí PRV ČSV. (Doslovná citace je v onom materiálu, který jste nám 
v průběhu jednání nechal rozdat). Toto sdělení rozhodně nesměřuje k lepšímu porozumění 
a vzájemnému respektu a dává nám najevo, jak nás vnímáte.

Rada PSNV-CZ, o. s., rozhodla, že do doby, než se situace změní, nemáme důvod pokračovat 
v jednáních u tzv. kulatých stolů, pořádaných ČSV, o. s.

Za PSNV-CZ, o. s.

RNDr. Leopold Matela

1. místopředseda
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